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דוח כספי רבעוני 1-9/20 

יוסי מזרחי: סוקר את הדוח הרבעוני לתקופה 1-9/20. תקופה זו הסתיימה בגרעון 
של כ-200 אש"ח. בתקופה זו טרם באה לידי ביטוי השפעת הסגר השני 

אשר עשויה להגדיל את הגרעון ובגינה עודכן התקציב בנובמבר. 

שיפור משמעותי חל בגרעונות הזמנים בתב"רים שקטנו ל-14 מיליון ₪ 
וזאת בהשוואה לכ-170 מיליון ₪ בתחילת 2019. הקיטון נבע הן 
מפעילות פיתוח מבוקרת (גביית היטל ההשבחה גבוה מהביצוע 

בתב"רים) והן מלקיחת הלוואות לפיתוח לסגירת הפער. 



 

תקציב רגיל לשנת 2021 

יוסי מזרחי: סוקר את התקציב המוצע ואת עקרונות הבסיס על פיו נבנה התקציב. 
תקציב העירייה לשנת 2021 בהיקף של כ-840 מיליון נבנה תחת ההנחה 
כי תחול תקופת סגר נוסף בתחילת 2021 ולפיכך צפויים להיפגע 
ההכנסות בתחומי הספורט והתרבות וכן הכנסות מגני יול"א ובתי 

התלמיד.  

כמו כן אנו צופים ירידה בגביית הארנונה ביחס לתקציב במקורי של 
שנת 2020 ויעמדו על סך של כ-340 מיליון ₪. הירידה החזויה נובעת הן 
מירידה באחוזי הגבייה עקב הקושי הכלכלי והן מהנחות שינתנו עקב 
הקושי להשכיר שטחי מסחר ומשרדים דבר שיגדיל שטחים שינתן בגינן 

פטור נכס ריק. 

התקציב כולל תקצוב להחזר של כ-4 מיליון ₪ מתוך הלוואת האיזון 
אשר צפויה להילקח ב-2020 ותיפרע במהלך השנתיים הקרובות. 

עקב החוסר הצפוי בהכנסות תוקצבו בהתאם הוצאות העירייה הן 
לפעולות והן לשכר. אנו רואים מגמת קיטון יחסי בהוצאה לשכר ביחס 

לשנת 2019 (כשנה מייצגת). 

תקציב הפיתוח לשנת 2021 

יוסי מזרחי: סך תקציב הפיתוח לשנת 2021 נאמד בכ-203 מיליון ₪. התקציב נבנה 
על בסיס אומדן חזוי של גביית היטלי השבחה וגיוסים ממקורות 

חיצונים. 

אנו חוזים כי במהלך 2020 נגבה כ-200 מיליון ₪ היטלי השבחה אשר 
מתוכם כ-60 מיליון יופנו לתקציב הרגיל לכיסוי פירעון הלוואות פיתוח 
ואגף הנדסה. כמו כן, אנו צפויים לקבל כ-60 מיליון ₪ ממקורות 
חיצונים למימון פעולות פיתוח ממשרדי ממשלה (חינוך ותחבורה), 

מפעל הפיס (מענק + הלוואה למימון פרויקט פוטוולטאי) 

סוקר את התב"רים המוצעים להיפתח במהלך 2021 וכן תב"רים 
להגדלה בשנה זו. הפרויקטים נועדו לבניית ושיפוץ מוסדות חינוך 
וציבור, פיתוח שכונות חדשות, פיתוח ושדרוג תשתיות ושטחים 

ציבורים. 

במסגרת התב"רים מתוכנן פרויקט לבניית מתקנים פוטוולטאים ליצור 
חשמל על כ-20 מבני ציבור. הפרויקט בעלות של כ-14 מיליון ₪ ממומן 
בהלוואה שתילקח מבנקים בגיבוי מפעל הפיס. הלוואה זו לא נכללת 
במצבת ההלוואות שהעירייה נבחנת עליה. פרויקט זה צפוי להניב 

הכנסה שוטפת בסך של כ2.5 מילון ₪ בשנה. 

גלי שחר:      אנו נדרשים לאשר תוכנית פיתוח בהיקף של כ-200 מיליון ₪, אך לטעמי 
לא קיבלנו פירוט בדבר סדרי עדיפויות ותכולה פרטנית של כל פרויקט. 

 

נקבעה ישיבה נוספת בה נדון לפרטים בנושא התב"רים. 



 

 

 

ישיבה מיום 21.12.20 

נדון נושא התב"רים והפרטים כפי שמוצג בנספח המצורף 

 

גלי שחר מעמידה להצבעה את אישור התקציב הרגיל ותקציב הפיתוח לשנת 2021 

בעד: גלי שחר (תחת הסתייגות), רחמים שלום, ניר קריסטל, חיים גולדמן, ארז ברט 
נגד: רונית וינטראוב, דבי סלוצקי 

 

מאשרים את התקציב הרגיל ותקציב פיתוח לשנת 2021 

 

 

רשם: יוסי מזרחי, גזבר העירייה 

 
 
 


